



耀基教育機構有限公司

Gloria Education Co. Ltd.

新界粉嶺聯和墟和睦路 9 號海聯廣場地下 79 號室 () 26697339
 Shop 79, G/F, Union Plaza, 9 Wo Muk Road, Luen Wo Hui, Fanling, N.T.
 新界上水鳳南路 9 號翠麗花園地下 23-24 號舖 () 26697009
 Shop 23-24, G/F, Tsui Lai Commercial Complex, 9 Fung Nam Road, Sheung Shui, N.T.



2015 暑期親子體驗班(粉嶺)

Summer Pre-schoolers Fun Class 2015



Ref. No.: LF018 / 2014-2015
 Date: 16 May 2015

Dear Parents,

Thank you for your support to give us opportunities to promote our playgroup to you and your baby. We will keep it up to provide a better learning environment for your child before going to Nursery. Thank you!

The summer holiday is coming, a special summer program for Playgroup (1-2 years old) will be held. The details are as below for your reference and please return the reply slip to our reception staff with the fee by Saturday 6 June for enrolment. Thank you!

➤ Since seats are limited, it will be first come first served.

Gloria Education Co. Ltd.

親愛的家長：

在此再一次感謝您們過去曾給予我們寶貴的意見及支持，我們定必繼續努力，為您的孩子提供更佳的學習環境和課程，謝謝！為迎接暑假的來臨，我們將設暑期親子體驗班(1-2 歲)，藉以給予小朋友多參與課堂機會，好讓他們及早適應校園常規生活。有關詳情已列下，以備參考，請家長填妥回條並連同費用，並於 6 月 6 日(星期六)前交回接待處職員，以便安排，謝謝！

➤ 由於名額有限，將以先報先得方式參加

Course No./ Name 課程編號/名稱	Date 日期	Time 時間	Fee 學費	Description 課程描述
PGSU - A 暑期親子體驗 A 班	27/7, 29/7, 3/8, 5/8, 10/8, 12/8 (Mon & Wed - for 3 weeks) (星期一及星期三 - 3 星期)	10:15 - 11:15a.m.	\$1000/6 classes or \$190/class	There will be different activities in different groups. Hope children will learn through the games and activities. Also, we will present a certificate for encouragement if achieving 80% of attendance! 課程將設不同活動，由淺入深，好讓小朋友從遊戲及活動中學習，如達 80% 出席率，將獲頒發證書以作表揚。
		11:30a.m. - 12:30p.m.		
PGSU - B 暑期親子體驗 B 班	28/7, 30/7, 4/8, 6/8, 11/8, 13/8 (Tue & Thurs for 3 weeks) (星期二及星期四 - 3 星期)	10:15 - 11:15a.m.		
		11:30a.m. - 12:30p.m.		
PGSU - X 暑期親子體驗 X 班	18/7, 25/7, 1/8, 8/8, 15/8, 22/8 (Saturday for 6 weeks) (星期六 - 6 星期)	9:00- 10:00a.m.		
PGSU - Y 暑期親子體驗 Y 班		10:15 - 11:15a.m.		
PGSU - Z 暑期親子體驗 Z 班		11:30a.m. - 12:30p.m.		

➤ If paid by cheque, please make it payable to 'Gloria Education Co. Ltd.'

➤ 若以支票繳交學費，請於抬頭處填上「耀基教育機構有限公司」

耀基教育機構有限公司 謹啟
 2015 年 5 月 16 日



Ref. No.: LF018 / 2014-2015
 Summer Pre-schoolers Fun Class 暑期親子體驗班 2015

To: Gloria Education Co. Ltd. 耀基教育機構有限公司

Student's Name 學生姓名: _____

本人已知悉及了解有關 2015 暑期親子體驗班(粉嶺)之安排，並欲參加以下組別，請代為安排，謝謝！

I've noticed about the special Summer Pre-schooler Fun Class 2015. I would like to join the class below, thank you!

Class 組別	<input type="checkbox"/> PGSU - A 暑期親子體驗 A 班	<input type="checkbox"/> PGSU - B 暑期親子體驗 B 班	<input type="checkbox"/> PGSU - X 暑期親子體驗 X 班	<input type="checkbox"/> PGSU - Y 暑期親子體驗 Y 班	<input type="checkbox"/> PGSU - Z 暑期親子體驗 Z 班
Fee 費用	<input type="checkbox"/> \$1000 / 6 classes <input type="checkbox"/> \$190 X _____ classes = \$ _____				
Paying method 繳付方式	<input type="checkbox"/> Cash 現金		<input type="checkbox"/> Cheque 支票：		

*Put a '✓' into the box as appropriate. 請於適當的空格內加上「✓」號。

Parent's Signature 家長簽署: _____

Parent's Name 家長姓名: _____

Date 日期: _____